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ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
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Θέμα: Τοποθέτηση σύγχρονου συστήματος ελέγχου εναέριας κυκλοφορίας (ραντάρ) για την ασφάλεια των 
πτήσεων, στο Διεθνές αεροδρόμιο Χανίων “Ι. Δασκαλογιάννης”. 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ, 

Σε συνέχεια Επίκαιρης Ερώτησής μου με Αριθ. Πρωτ. 585-16/1/2024, επανέρχομαι στο θέμα της  
σοβαρότατης έλλειψης σύγχρονου συστήματος ελέγχου εναέριας κυκλοφορίας στο Διεθνές Αεροδρόμιο 
Χανίων “Ι.Δασκαλογιάννης”, καθώς το ραντάρ προσέγγισης με τον πύργο ελέγχου δεν έχει τεθεί ακόμη σε 
λειτουργία. Αυτή η καθυστέρηση αποτελεί πια τροχοπέδη για τον τουρισμό του νομού, καθώς φαίνεται ότι 
το αεροδρόμιο απλά δεν μπορεί να χωρέσει τη ζήτηση του καλοκαιριού. 

Δεδομένου ότι, 

Το νέο σύστημα θεωρείται απαραίτητο για την ασφαλή προσέγγιση, προσγείωση και απογείωση των 
αεροπλάνων, γεγονός που αναφέρθηκε και από τη Νίνα Χόρνεβαλ, εμπορική διευθύντρια της Der Tourismk 
Nordic/Apollo, στο περιθώριο βράβευσης ξενοδοχείων από τον μεγάλο βορειοευρωπαϊκό τουριστικό 
όμιλο, αλλά και από τον πρόεδρο της Ένωσης Ξενοδόχων Χανίων, Μανώλη Γιαννούλη, ο οποίος επισήμανε 
πως είναι πάγιο αίτημα η αναβάθμιση του ραντάρ προσέγγισης, ώστε να υπερδιπλασιαστούν οι πτήσεις 
που θα μπορεί να δέχεται το «Δασκαλογιάννης». 

Η Υφυπουργός επιβεβαίωσε στη Βουλή κατά τη διάρκεια συζήτησης της ερώτησής μου ότι η Υ.Π.Α. με 
εγγραφό της ζήτησε από τη Fraport την επίσπευση της διαδικασίας προμήθειας του συστήματος ελέγχου 
εναέριας κυκλοφορίας, ενώ κατήρτησε πρόγραμμα επισκέψεων με πρώτο το Αεροδρόμιο Χανίων για τη 
διευθέτηση των λεπτομερειών, όπως των ενδεχόμενων τεχνικών προβλημάτων και την οριοθέτηση 
τελικών θέσεων εγκατάστασης των συστημάτων. 

Η Fraport που έχει την ευθύνη της διαχείρισης του αεροδρομίου, σε δηλώσεις του διευθύνοντος 
συμβούλου της αναφέρει πως από τη στιγμή της ανάθεσης στον ανάδοχο για την παραγωγή και 
εγκατάσταση των συστημάτων απαιτώνται τουλάχιστον 18 έως 24 μήνες και αμέσως μετά απαιτείται η 
θεωρητική και πρακτική εκπαίδευση του προσωπικού της Πολεμικής Αεροπορίας και της Υ.Π.Α., ώστε τα 
συστήματα να καταστούν πλήρως λειτουργικά 

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 

- Σε ποια φάση βρίσκεται η υλοποίηση των δεσμεύσεων της Fraport που έχει την ευθύνη της διαχείρισης 
του αεροδρομίου, καθώς η εγκατάσταση έχει καθυστερήσει ήδη σημαντικά με πολλαπλές συνέπειες για 
τον τουρισμό του νομού και δεδομένου ότι τα χρονοδιαγράμματα που αναφέρει καθυστερούν επίσης 
για μεγάλο χρονικό διάστημα (άνω των 2 ετών) την υλοποίηση του έργου ; 
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